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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:963 Tjänstemannaansvaret

Så här svarade Morgan Johansson mig den 21 januari 2020 på en fråga om 
tillkännagivandet om tjänstemannaansvaret. 

”Arbete med att ta fram kommittédirektiv pågår och regeringen avser att 
återkomma med direktiv till en översyn av det straffrättsliga tjänstefelsansvaret 
inom kort. När utredningen lämnat sina förslag kommer de att beredas inom 
Regeringskansliet på sedvanligt sätt.”

Riksdagen har genom ett tillkännagivande och beslut den 18 april 2018 
uppmanat regeringen att utöka straffansvaret för tjänstefel (KU37).

Riksdagen anser att ett utökat straffansvar för tjänstefel i den offentliga 
förvaltningen skulle förbättra medborgarnas rättssäkerhet och öka förtroendet 
för den offentliga verksamheten. Därför uppmanade riksdagen i ett 
tillkännagivande regeringen att se över lagstiftningen om tjänstefel, med 
inriktningen att fler handlingar än i dag ska kunna bestraffas.

Det har nu gått snart tre år efter tillkännagivandet, och fortfarande har inte 
regeringen genomfört det tillkännagivandet uppmanade regeringen att göra. Det 
har gått snart ett år sedan ministern svarade på min fråga enligt ovan och där 
påstod att direktiven till en översyn skulle komma inom kort. Ett år är inte en 
kort tid. 

Detta är en mycket angelägen fråga för företag och privatpersoner runt om i 
landet.

Med anledning av detta vill jag återigen fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

När kommer ministern att genomföra det som riksdagen har begärt när det 
gäller tillkännagivandet om tjänstemannaansvaret? 

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-11
Besvaras senast
2020-12-28
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………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


